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Vragensteller Nr. Vraag Antwoord 
Lokaal Realisme 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

1 Hoofdtekst: 
Veiligheidsstrategie Bergen moet 
Veiliger (pagina 2) 
 
Vraag: Welk doel hebben we voor 
ogen? 
Met andere woorden, wanneer zijn 
we tevreden, als we welk doel 
hebben bereikt? 
 
 
 
Beoogd maatschappelijk effect Blz 5 
Inzet op veiligheid betekent….   
 
Vraag: Wat is die kwaliteit dan nu? 
Welke kwaliteit willen we wanneer 
bereiken? 
Wat is daarvoor nodig?  

De veiligheidsstrategie beschrijft 
kortweg op welke thema’s inzet nodig is 
om de veiligheid(sgevoelens) te 
verbeteren, hoe we dat gaan doen en 
welke middelen/formatie daarvoor nodig 
zijn/is. In het IVP 23-26 staat vervolgens 
beschreven wat we willen bereiken/wat 
de doelen zijn.     
 
 
Verwezen wordt naar het raadsvoorstel: 
Inzet op veiligheid betekent ook dat de 
woon- en leef kwaliteit wordt verbeterd 
(“duurzame stad en gemeenschappen”). 
 
Het bepalen van de (gewenste) kwaliteit 
en wat daarvoor nodig is, is veel 
omvattend. Zo is in het kader van het 
(directie overstijgende) project Doen wat 
nodig is in 2021/2022 een 
dataonderzoek uitgevoerd op basis 
waarvan scores zijn bepaald en de 
maatschappelijke opgaven en 
speerpunten per wijk in beeld zijn 
gebracht. Veiligheid en leefbaarheid 
maken daar deel van uit. 
Met de benodigde capaciteit kan 
daadwerkelijk uitvoering worden 
gegeven aan de beschreven acties.     
 

 2 Bijlage 1. 
 
Pagina 5  Uitdagingen en 
randvoorwaarden 
 
Vraag: In onze haven zijn de nodige 
uitbreiding plannen vooral op 
container gebied. Dat geeft steeds 
meer risico van drugs  en soms ook 
mensensmokkel. Waarom staat dit 
nog niet als item (zoals Moerdijk) bij 
ons op de agenda.   
 
 
 
 

Het IVP is enerzijds gebaseerd op de 
Monitor Integrale Veiligheid en de 
Veiligheidsmonitor (CBS) en anderzijds 
o.a. op basis van input van gemeenten. 
Wij konden maximaal 5 lokale 
speerpunten benoemen, waaronder 
“ondermijning”. De risico’s m.b.t. ons 
havengebied vallen daaronder. Op blz. 
29 wordt onze gemeente dan ook 
genoemd i.r.t. havens. De aanwezig-
heid van onze haven maakt dus 
onderdeel uit van het IVP. 
 
 



Vragensteller Nr. Vraag Antwoord 
 
2e TV vraag. We hebben de nodige 
drugs gerelateerde geweldmisdrijven 
gehad met zelfs dode tot gevolg. Ik 
mis samenwerken met bv Antwerpen 
om dit aan te pakken. 
Pagina 7 
 

 
Klopt, grensoverschrijdende 
samenwerking staat niet in het IVP 
genoemd.  
Opgemerkt wordt dat die samenwerking 
er wel is. Denk bijvoorbeeld aan het 
EURIEC (Euregionaal Informatie- en 
Expertise Centrum) wat inzet op heeft 
het versterken van de bestuurlijke 
samenwerking tussen België, Duitsland 
en Nederland in de aanpak van 
georganiseerde criminaliteit. Of aan de 
afstemming tussen onze politie en haar 
collega’s in België. Ook is er een 
overleg van burgemeesters van de 
Nederlandse en Belgische gemeenten 
(“BeNeGo”-overleg) en hebben wij 
periodiek ambtelijk contact met 
Antwerpen. 
 

  3 BLZ 11,  registraties hennep… 
 
Vraag: TV: In hoeverre worden de 
registraties beïnvloed door gebrek 
aan capaciteit en moedeloosheid van 
inwoners om nog te melden of dat ze 
het niet durven door inschatten risico 
intimidatie wegen gebrek aan gevoel 
dat melden zin heeft. 

Het is lastig om een standpunt in te 
nemen m.b.t. de meldingsbereidheid, al 
dan niet in relatie tot capaciteit, 
moedeloosheid en/of intimidatie. 
 
Het CBS stelt dat steeds meer 
slachtoffers van traditionele criminaliteit 
aangeven dat zij het delict niet 
hebben gemeld of aangegeven bij de 
politie. Werd in 2012 nog 38%van de 
delicten gemeld bij de politie, in 2019 
gebeurde dit in 32% van de gevallen. 
De aangiftebereidheid nam in dezelfde 
periode af van 29% naar 23%. Meer 
dan tweederde van de delicten die 
slachtoffers in 2019 ondervonden kwam 
dus niet in de politieregistratie terecht. 
Actuelere cijfers zijn ons niet bekend. 
 
Door het instellen van het 
onafhankelijke meldpunt Meld Misdaad 
Anoniem en daar vanuit de ambtelijke 
organisatie actief op in te zetten/dit 
meldpunt te gebruiken, is ingezet om 
drempels om te melden weg te nemen.  
 

  



 4 Blz 14 Cybercriminaliteit.  – Wat 
willen we bereiken. 
 
Vraag: Welke rol spelen 
laagdrempelige informatiepunten 
zoals bibliotheken hierin? 

Met name bij campagnes door de 
landelijke overheid wordt dikwijls 
gebruikt gemaakt van bv. bibliotheken.  
 
De suggestie om bibliotheken (maar 
bijvoorbeeld ook wijkcentra) te 
betrekken om cybercriminaliteit onder 
de aandacht te brengen van diverse 
doelgroepen en hen hiertegen te 
beschermen, onderschrijven wij en 
dragen wij aan bij de regionale 
werkgroep. 

 
 
Vragensteller Nr. Vraag Antwoord 
D66 1 Hoe zijn de gemeentelijke accenten 

tot stand gekomen? 
Er liggen meerdere argumenten ten 
grondslag aan het bepalen van de 
accenten in het IVP (onbegrepen 
gedrag, jeugdoverlast/-criminaliteit, 
ondermijning, wijkaanpak en 
evenementen/horeca).  
 
Denk bijvoorbeeld aan het aantal 
meldingen, mate van impact, aanwezige 
risico-factoren en lokale (politieke) 
aspecten die al dan niet tijdens de 
Veiligheidsavonden door de raad zijn 
benoemd.  
  

 2 Uit de tekst: de samenleving 
juridiseert> vraag: wat bedoelt men 
hier mee? Is dit een 
onderzoeksuitkomst? 

Hiermee wordt bedoeld dat mensen 
mondiger zijn geworden, eerder de 
“schuldvraag” stellen en men ook 
sneller juridische wegen bewandelt. 
Daarnaast heeft de gemeente en in het 
bijzonder de burgemeester meer 
wettelijke bevoegdheden in het 
veiligheidsdomein gekregen.  
 
Dat is meer een algemene, landelijke 
beschouwing van de afgelopen 
decennia dan dat dat onderzocht is.   
  

  



  3 Pag. 12: Drugsgerelateerde 
criminaliteit.  
Vraag: is overlast, geweld, misdrijven 
en ongelukken onder invloed van 
drugs in beeld? Deze worden niet in 
de statistiek gemeld. 

De politie heeft een indicatie van de 
mate waarin middelen gebruikt zijn bij 
overlast, (gewelds)misdrijven en 
ongelukken. De politie mag namelijk (als 
zij daartoe aanleiding ziet) testen op het 
gebruik van middelen.  
 

 4 Pag. 22 Onbegrepen gedrag. 
Waarom valt verslavingsgedrag 
onder “onbegrepen gedrag”? Klopt 
het dat verslaving de meest 
voorkomende vorm van “onbegrepen 
gedrag “ is? Wat gebeurt er op 
handhaving in relatie tot 
verslavingsoverlast? 

Verslaving is geen vorm van 
“onbegrepen gedrag”. Onbegrepen 
gedrag is een veelvoud van problemen, 
waarbij we ook vaak een verslavings-
problematiek zien. Deze complexiteit 
van problemen komen samen resulteren 
in overlast voor de omgeving. 
 
Handhaven van verslavings-overlast is 
complex en moet meer het sluitstuk zijn 
van een integrale aanpak. Anders neigt 
het naar symptoombestrijding en zonder 
de oorzaak aan te pakken is kans op 
herhaling groot. Daarnaast zijn boetes 
vaak niet te innen en draagt het juist bij 
aan bv het vergroten van de financiële 
problemen. 
 

 5 Pag. 25 Wat is de 
signaleringscapaciteit van de 
overlast/criminaliteit en gevoel van 
veiligheid? 

Wij gaan uit dat met “signalerings-
capaciteit” de meldingsbereidheid  
wordt bedoeld. 
 
Het CBS stelt dat steeds meer 
slachtoffers van traditionele criminaliteit 
aangeven dat zij het delict niet 
hebben gemeld of aangegeven bij de 
politie. Werd in 2012 nog 38%van de 
delicten gemeld bij de politie, in 2019 
gebeurde dit in 32% van de gevallen. 
De aangiftebereidheid nam in dezelfde 
periode af van 29% naar 23%. Meer 
dan tweederde van de delicten die 
slachtoffers in 2019 ondervonden kwam 
dus niet in de politieregistratie terecht. 
 
Actuelere cijfers zijn ons niet bekend. 
 

 6 Vraag: Het lijkt alsof er een toename 
van wapenbezit is. Ook onder jonge 
mensen. Klopt dit en waar zit dit in 
het onderzoek? 

Klopt, er is sprake van een lichte 
stijging. Zie de grafieken hieronder. 



 

 
 

 
 
 

Vragensteller Nr. Vraag Antwoord 
VVD 1 punt 3.3: kan er een toelichting 

gegeven worden op het project voor 
mensen met onbegrepen gedrag die 
tussen wal en schip vallen, zoals de 
dak- en thuislozen. Wat omvat dit 
project, m.a.w.: wat is de inhoud van 
dit project, oftewel 'hoe en wat'?  

Met dit project wordt specifieke en 
langdurige ondersteuning 
(levensloopbestendig) aangeboden door 
diverse organisaties, w.o. de gemeente. 

 2 punt 3.3: op welke locatie is eind van 
dit kwartaal de Domusvoorziening 
gepland? 

Dat is op het terrein van de GGZ 
(Vrederust). 

 3 punt 4.4: waarom is er geen 
cameratoezicht bij de 'hotspots' in de 
wijken Gageldonk en Warande? 

Cameratoezicht is aan wet- en 
regelgeving verbonden. Langdurig 
cameratoezicht vindt plaats in en rondom 
het centrumgebied. Kortstondig 
cameratoezicht is en wordt op 
verschillende plekken in onze gemeente 
gerealiseerd, ook op hotspots zoals de 
Kastanjelaan. 
 

  



 4 punt 5.1, 6e aandachtsstreepje: wordt 
bij deze integrale voorbereiding op de 
jaarwisseling 2023/2024 ook een 
eventueel algeheel vuurwerkverbod 
meegenomen? En in het verlengde 
hiervan: hoever staat het met de 
verwerking van de uitkomsten van de 
enquête die eind vorig jaar is uitgezet 
m.b.t. vuurwerkvrije zones in onze 
gemeente? 

Afgelopen jaren is de landelijke beleidslijn 
ten aanzien het verkopen en afsteken van 
vuurwerk gevolgd. Die blijven we volgen. 
In het plan van aanpak wordt ingegaan op 
het al dan niet aanwijzen van gebieden 
waar het o.g.v. de Apv niet is toegestaan 
om vuurwerk af te steken. 
De uitkomsten van de enquêtes worden 
momenteel verwerkt, waarna kan worden 
bepaald hoe hier opvolging aan wordt 
gegeven. De gemeenteraad wordt 
hierover geïnformeerd. 
 

 5 punt 5.1, 8e aandachtstreepje: wordt 
deze 'ploflocatie' dan een vaste 
locatie? 

Ja. 

 6 punt 5.1, 12e aandachtstreepje: 
persoonlijk ben ik erg geïnteresseerd 
in dat inwerkprogramma veiligheid. Is 
het mogelijk dat ik daar kennis van 
mag nemen? 

Het inwerkprogramma moet nog worden 
gemaakt en is uiteraard specifiek voor de 
nieuwe burgemeester bestemd en die 
heeft een andere rol en 
informatiebehoefte dan een raadslid. 
Echter, bepaalde onderdelen hiervan 
zouden mogelijk ook voor raadsleden 
meerwaarde kunnen hebben. Indien 
daarvan sprake is dan bieden wij u aan 
om een dergelijk onderdeel in een later 
stadium voor uw raad te organiseren. 
 

 7 punt 5.2: is het nodig c.q. wenselijk 
om in de evenementenvergunning de 
algemene veiligheidsvoorschriften 
aan te passen? Zo ja: waar wordt dan 
aan gedacht? 

Aan een evenementenvergunning worden 
voorschriften verbonden op basis van 
ervaringen uit het verleden (evaluaties), 
landelijke ontwikkelingen, actualiteiten en 
adviezen van hulpdiensten en 
gemeentelijke afdelingen.  
Hoewel er altijd kritisch naar de 
voorschriften wordt gekeken (ook qua 
uitvoerbaarheid), zien wij geen reden om 
grootschalige veranderingen door te 
voeren. 
 

 8 punt 5.2, 4e aandachtstreepje: gaat, 
door het vaststellen van 
evenementenlocaties die veilige 
evenementen faciliteren, dit meer, 
minder of evenveel evenementen 
opleveren, uitgaande van maximale 
bezetting? 

Dat is nu nog niet in te schatten. Het 
gebruik van evenementenlocaties maakt 
onderdeel uit van het nog vast te stellen 
evenementenbeleid. De insteek hierbij is 
dat evenementen veilig kunnen 
plaatsvinden, niet het uitbreiden/beperken 
van het aantal evenementen. 
 

  



 9 punt 5.3, 3e aandachtstreepje: 
betekent dit dat voortaan alle 
Alcoholvergunningaanvragen 
standaard gebibobt worden? Het zou 
niet zo mogen zijn dat er bij minder 
bezetting niet of minder gebibobt 
wordt, aangezien ondermijning 
absoluut moet worden tegengegaan. 

Een Bibob-toets wordt standaard 
uitgevoerd alvorens een vergunning o.g.v. 
de Alcoholwet wordt verleend.  

 10 punt 6, 3e aandachtstreepje: wat 
moet ik me daarbij voorstellen, bij een 
groepsaanpak voor criminele 
jongeren? 

Het inzichtelijk maken van de jongeren 
die deelnemen aan criminele en zwaar 
overlastgevende activiteiten om 
vervolgens met diverse partners 
maatregelen te treffen op individueel en 
groepsniveau. Ook wordt er gekeken naar 
interventies op het fysiek domein en wordt 
een eventuele hulp-/zorgvraag in beeld 
gebracht. 
 

 11 In de Veiligheidsstrategie wordt het 
'Wijkveiligheidsplan' gepresenteerd. 
Daar ben ik ontzettend blij mee, want 
dat is hard nodig in bepaalde wijken. 
Vraag: wordt op korte termijn voor 
bepaalde wijken, zoals Gageldonk en 
Warande, dit plan al vormgegeven? 
Eventueel met de menskracht die nu 
al aanwezig is? 

De Bergse Veiligheidsmarinier pleegt op 
basis van een actieplan in Gageldonk/ 
Waranda en deze wordt momenteel 
geactualiseerd. 

 12 Veiligheidsstrategie, pag. 5 
Vergunningverlening: lid c: de 
gemeente heeft toch al een 
evenementenkalender? 

Ja (de beschreven inzet voor onze 
veiligheidsaanpak bevat ook bestaande 
activiteiten). 

 13 Veiligheidsstrategie, pag. 10 BOA's: 
wat is de stand van zaken m.b.t. het 
daadwerkelijk aanpassen van de 
taken van Parkeerbeheer, zoals dat 
eigenlijk al geregeld had moeten zijn? 
Hiermee bedoel ik dat er door 
Parkeerbeheer niet slechts 
gecontroleerd en gehandeld wordt bij 
niet-betaald parkeren waar dat wel 
zou moeten. De werknemers van 
Parkeerbeheer moeten namelijk ook 
optreden bij fout-parkeren, 
bijvoorbeeld in de Potterstraat, maar 
dat gebeurt helaas niet of nauwelijks. 

De taken van Parkeerbeheer BV vallen 
niet onder de reikwijdte van de 
veiligheidsstrategie. Daarom kunnen wij 
geen antwoord geven op uw vragen mbt 
de taken van en taakopvatting over 
Parkeerbeheer. 

 
 


